
 

 

Spørgsmål om P-tilladelse. 
 

Hej Mattias. Tak for sidst. Det var et godt indlæg du havde på vores 

temadag d. 23/10 i VSL.  

 

Christiansborg har decentraliseret opgaven med P-tilladelser. Men som 

værditransport, kan det være svært at finde en pareringsplads tæt på sit 

bestemmelses sted. Med en P-tilladelse skal man jo stadig holde lovligt. 

Det kan være stressende at skulle finde en plads.  

Kan det lade sig gøre at få 1 tilladelse til hele landet, hvor vi må holde tæt 

på bestemmelses stedet, og ”lidt” ulovligt i korter tid. Dette er også med 
til at mindske risikoen for røveri. Som det er i dag, skal der søges i hver 

kommune, og alle har deres egne regler. Det er heller ikke alle kommuner 

der vil give en tilladelse. 

 

Venlig hilsen 

Preben Kofod 

Preben.kofod@dk.loomis.dk 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del  Spørgsmål 216
Offentligt


